
Андреј Бабиш: НАТО треба да постане нападачки пакт, Алијанса је стуб стабилности Чешке; шенген нема смисла, решење затварање спољашње европске границе
четвртак, 19 октобар 2017 15:21

Праг -- Чешки тајкун, за ког медији наводе да је највероватнији нови премијер, изјавио на
предизборном скупу да би НАТО требало да постане нападачки пакт.

  

  

"Ми морамо да се запитамо да ли НАТО треба да престане да буде одбрамбени пакт и
да постане нападачки, зато што ми сада имамо другачије непријатеље", казао је Бабиш у
предизборној дебати лидера чешких странака за чешки таблоид Блеск.

  

Бабиш је указао на апсурд ситуације у којој се у водама Средоземног мора удавило
20.000 имиграната а, како је казао, неки тамо либијски вођа позива своје другаре да
нападају италијанску армију.

  

"Шенген нема смисла. Грчка је у шенгену, Хрватска није, Бугарска није, Румунија није. Ми
морамо да заштитимо безбедност целе Европе и морамо коначно да кажемо у Бриселу
господину Макрону и госпођи Меркел то решење. А то решење је затварање спољашње
европске границе", казао је Бабиш.

  

Лидер Акције незадовољних грађана, којој анкете расположења бирача предвиђају
победу са 25 до 30 одсто гласова Чеха на предстојећим изборима, промену улоге НАТО у
нападачку поменуо је као део решења да се нападају бродови кријумчара избеглица,
реши ситуација у Сирији и Либији како би се зауставила миграција пред границама
Европе.
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"Имигранте маме да дођу ти кријумчари избеглица", казао је Бабиш.

  

У кампањи пред изборе и у изборном програму странке Бабиш је НАТО означио за
кључну међународну организацију за Чешку.

  

"Чланство у НАТО је за нас кључно. НАТО је стуб наше безбедности. Чланство у
Европској унији је за нас веома важно али морамо да играмо активнију улогу. Да не
дозволимо даљу интеграцију. Морамо да предлажемо конкретна решења да зауставимо
нелегалну миграцију и да побољшамо законе у борби против тероризма да успемо да
задржимо терористе пре него што изведу напад какав је био у Берлину", изјавио је јуче
Бабиш у једном од предизборних разговора за чешке медије.

  

(Бета)
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